
 
 

 

 
Acta de l’Assemblea de Representants ( ADR ) de la Facultat de Filosofia i 

Ciències de l´Educació. 
Dia: 26 de març de 2015.  
Hora: 14h  
Lloc: Sala de Juntes de la Facultat.  
Assistents: Revert Albert, Rosa. Teodoro Alandete, Francesc. Frau Pinto, Sandy. Sepúlveda 
Ballester, Alexandre. Aliño Valls, Maria Pilar. Julio Montagud, Ezequiel. Bueno Escamilla, Javier. 
Salvador Baeza, Beatriz. González Alepuz, Andreu. Borrás Mohedano, María. Beviar Oliver, 
Mario. Villar Abril, Roberto. Robles Sánchez, Álvaro. Gilabert Sellés, Paula. Soler Hernández, 
Yashira. Moreno Delgado, Óscar. Sansalvador Pérez, Javier Antonio.  
 
Excusen assistència: Montagud Martínez, Ricardo. 
 
 

ORDRE DEL DIA:  
 
Havent quòrum necessari 25 minuts després de la convocatòria oficial, s’inicia la sessió. 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes del 16 de Febrer i 9 de Març. 

S´aproven ambdós. 

 

2. Informe del Coordinador. 

Javier comenta que li sembla malament que ningú haja acudit a la Setmana de la Igualtat ja 

que era una activitat en la qual col·laborava el nostre ADR. Rosa comenta que si no hem anat 

és perquè no han pogut i que no podem anar a tots els actes que faça l’ADR, a banda diu que 

Javier no va acudir a l´exposició de fotografies organitzada per la Comissió d´Educació Social de 

l´ADR. 

Javier comenta que no pogué anar per què havia d’anar a les pràctiques curriculars de 

Pedagogia donat que esta a 4t, i dóna a Rosa i a la comissió l’enhorabona per l´exposició de 

fotografies i la Setmana de l´Educació Social.  

A més, comenta que Ángelo i Álvaro ja han solucionat el problema que hi havia amb el 

projecte de subvencions de la Comissió de Subvencions i que després explicaran.  

Del Reglament de Règim Intern de l´ADR presentat, comenta que encara no hi ha hagut 

contestació, malgrat que està elevat a la Comissió d’Estatuts i al Consell Assessor Estudiantil.  

Del pressupost de l´ADR comenta que el dilluns a la Junta de Centre comenta que va parlar 

amb el degà per recuperar els diners anteriors i que el degà li va comentar que si no teníem un 

projecte justificat que era arriscat fer-ho per què si no les altres persones que duen endavant 



 
 
projectes o altres assumptes i que també hi tenen superàvit ho voldrien i que es millor no fer-

ho, a lo que Javier respon que hi ha dos solucions: 

- Dir-ho en veu a la propera Junta de Centre sense incloureu a l’ordre del dia. 

- Incloureu a l’ordre del dia. 

Javier diu que ha d’anar signat mínim amb un 10% dels membres de la Junta de Centre i que hi 

ha poc temps i no es viable fer-ho. 

Alvaro diu que seria millor incloureu i pregunta que, qué fa falta per a fer-ho. 

Finalment es procedeix a la votació de si incloureu com a punt de l’ordre del dia o dir-ho en 

veu i s’aprova que: 

Alvaro s’encarregue de dur un punt de l’ordre del dia per a una propera Junta de Centre que 

no per a la del 30 de Març i de fer les gestiones que això comporte. 

3. Informe del Delegat del Degà per a Estudiants. 

Álvaro demana disculpes a Álex Sepúlveda, vicecoordinador de l´ADR, pels comentaris fets 

contra ell al grup de Whatsapp. 

Diu que encara no hi hagut cap reunió de l´equip deganal, que li agradaria poder usar l´ADR 

per atendre a l´alumnat amb un horari d´atenció determinat, posar el seu nom i el seu telèfon 

en un cartellet baix del cartell que hi ha a la porta del despatx. 

Els membres de l’ADR no posen cap problema i aleshores Alvaro podrà dur endavant la seua 

tasca al despatx de l’ADR. 

També comenta que l´ADR s´hauria de netejar i ordenar, i els llibres i revistes que hi ha, donar-

los a la biblioteca de la universitat a lo que Javier Sansalvador li comenta que esta posat com a 

punt de l’ordre del dia i que posteriorment es tractarà. 

També diu que l´ordinador funciona malament a lo que Javier Sansalvador puntualitza que ha 

fet varies queixes a Consergeria en reiterades ocasions per a que arreglen les finestres de 

l’ADR i ens netegen l’ordinador i que no ha trobat resposta. 

Per solucionar el problema de l’ordinador, Alvaro proposa i s´acorda comprar un disc dur per a 

emmagatzemar  totes les actes e informació de l’ADR. 

4. Elecció i votació de l’equip del Delegat del Degà per a Estudiants. 

Álvaro comenta havia pensat en David Lizandra per a Educació Social i en Maria Borras per a 

Pedagogia, per tal que li ajudaren a desenvolupar millor la seua tasca a estos dos graus.  

Proposa si algú voldria ser, i al no haver propostes, es decideix que siguen ells dos. 

5. Informe de les Comissions del ADR. 

 

 Comissió activitats Educació Social: s´ha fet l´exposició de fotografies i la Setmana de 

l´Educació Social i no hi ha res més contemplat. 



 
 

 Comissió d´Activitats de Filosofia: ja es va a dur a terme la Olimpiada de Filosofia i s´ha 

aconseguit que els professors siguen jurats i que els departaments i deganat donen 

1880 euros en premis. 

 Comissió d´Activitats de Pedagogia: es parla que la Comissió ha decidit destinar els 

200€ que te assignats en contractar una batukada per a la Jornada de Pedagogia sense 

Complexes que es celebrarà el 15 d’Abril i de col·laborar en una arreplegada de 

signatures per a que els graduats en Pedagogia, i llicenciats després de 2009, no hagen 

de fer el Màster d’Educació Secundària, sinó que l’obtinguen al graduar-se. 

 Comissió de Subvencions: comenten que el degà els ha dit que no poden donar 

subvencions i que aleshores haurien destinar els diners a comprar material de 

biblioteca que els sol·licitants de la beca necessitaren. 

 

6. Aplicació de l’article 6 punt 2 del Reglament de Règim Intern de Referència de les 

Assemblees de Representants d’Estudiants, a proposta de Rosa Revert. 

 

Javier Sansalvador comenta el per què d’aquest punt, derivat d’una conversació de whatsapp 

del grup de coordinació, al que Rosa interromp i comenta que no li sembla bé que hi haja gent 

que no vinga quan l´interessa i que a la resta d´ADRs no estiga present. Considera que ha 

d´haver un compromís. 

 Per altra banda, Javi diu que este punt no s´aplica a cap organisme de la facultat i que no està 

disposat a que l´ADR lleve el vot a ningú que de manera democràtica ha aconseguit. 

Després d´un intens debat, les postures que es presenten son: 

 Rosa Revert acusa a Javier de tindre interès en que persones que no venen mai 

vinguen sols a votar, posant com a exemple i dient-li a Javi que la teua amigueta 

Monica va vindre a votar el passat 9 de Març i que per a això si que li interessa a Javi 

que vinga però que a les reunions no. 

 Javier interromp a Rosa per a dir-li que es totalment fals, que ella no va a estar a la 

votació i explica la situació. Monica Burguera va vindre a la reunió per a signar per a 

que existirà quòrum ja que estava fent un treball prop de Deganat i se li va avisar, i 

que quan es va procedir a la votació ella no va entrar a la Sala i el seu vot es va 

considerar com a blanc, a més li recomana a Rosa informar-se’n abans de vindre a les 

reunions de les situacions que s’han produït i no parlar sense saber tota la informació 

del que va passar. 

 Després Beatriz Salvador argumenta que no li pareix be que ella siga responsable de 

vindre a les reunions posant l’exemple d’ella que du 4 anys a l’ADR sent delegada i 

comentant que el seu company Javier Bueno opina el mateix,  que altres persones 

que son triades democràticament i no venen a l’ADR en tot l’any. 

 D’altra banda, Yashira Soler argumenta que ella esta en contra de llevar-li el vot a 

ningú i que les persones que venim estem ací per que volem i que no hem de posar els 

interessos personals per damunt de la veritable feina que hem de fer al ADR. 



 
 

 Javier Sansalvador comenta que la seua postura es que aquest article exclou i expulsa 

a la gent, de manera que no es democràtic ni funcional posar-lo en marxa. Diu que a 

les modificacions que ferem el 16 de Febrer i que a l’acta apareix reflectit que 

decidirem borrar aquest article del nostre RRI  que esta en procés de tramitació. 

Finalment, comenta que no serà ell el coordinador que començe a mirar qui ve i qui 

no ve a les reunions i per tant, a aplicar l’article. 

Es procedeix a votar l´aplicació d´aquest punt i a fer-lo efectiu als pròxims ADRs i la votació 

queda en el següent: 

A favor: 5 

Abstencions: 3 

En contra: 3 

Per últim, després de la votació Javier pregunta si al anar-se’n membres de l’ADR la votació es 

vàlida i segons el RRI de referencia (en vigor a l’espera dels informes de la Comissió d’Estatuts i 

del Consell Assesor Estudiantil) i Alvaro li comenta que sí, que es una quarta part i que amb 

sols 9 membres es podria dur endavant. 

7. Mecanismes de participació a la Universitat de València, anàlisi de la realitat i 

plantejament de nous reptes per al ADR FiloEduc. 

8. Proposta de modificació del Reglament de Règim Intern del ADRFiloEduc, a proposta 

d’Álvaro Robles. 

9. Aprovació, si escau, de la cessió dels llibres que hi ha a les prestatgeries  

del ADR a la Biblioteca, a proposta d’Alvaro Robles. 

10. Decisions i mesures per a dur endavant al sí dels problemes del Màster en  

Educació Secundaria i proposta de treballar conjuntament amb l’ADR de  

Magisteri, a proposta de Javier Sansalvador. 

11. Torn obert de paraules. 

Al ser tard i haver-hi d’anar-se´n bastant gent, es decideix parlar estos 5 punts a l´ADR següent 

del qual no es posa data i els membres se’n van de la sala sense que el Coordinador tanque la 

sessió . No obstant, la sessió s’acaba les 15:45 hores. 

 

Signatura del Coordinador:     Signatura del Secretari: 

 

 

 

 

Javier A. Sansalvador Pérez.               Óscar Moreno i Delgado. 


